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INTERPELACJA 

28 maja 2015 roku podczas Sesji Rady Miasta Gorlice poruszyłem sprawę. „Rewitalizacja linii nr 

108 na odcinku Stróże - granica województwa wraz z linią nr 110 Gorlice - Gorlice Zagórzany i ewentualnie 

z budową łącznicy, umożliwiającej wyjazd z Gorlic w stronę Stróż bez zmiany kierunku jazdy”. Otrzymałem 

wówczas odpowiedź od Pana Burmistrza, że o realizację tego zadania będzie Pan zabiegać. Proszę 

o podanie, jakie działania zostały przez Pana podjęte w tym temacie i jakie SA dalsze losy wniosku 

dotyczącego rewitalizacji tej linii kolejowej. 

 

 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Tomasz Szczepanik 

Radny Rady Miasta Gorlice 

 

 


